

Merchant exclusive offers at Festival Walk X SCB Credit Cardholders  
渣打銀行信用卡客戶 X 又一城之精選商戶優惠

SCB Credit Cardholders present eligible SCB Credit Card can enjoy below selected merchant offers at Festival Walk :  
渣打銀行信用卡客戶出示合資格渣打銀行信用卡，即可於又一城享用指定商戶優惠：

Merchant 商戶	Shop Location 店舖位置	Merchants Exclusive Offer	精選商戶優惠	Remarks	註
ACCA KAPPA					
<b>ACCA KAPPA</b> <i>dal 1869</i>	UG Kiosk E1	Enjoy 10% off upon you purchase of HK\$1,200 or more	購物滿港幣1,200元或以上即可享9折優惠	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Valid for single receipt transactions of HK\$1,200 or above.</li> <li>• Selected items may be excluded from the discount. Please refer to in-store signage or official notices for details.</li> <li>• The 10% discount will be automatically deducted at checkout and cannot be used in conjunction with other promotions.</li> <li>• The company reserves the right to amend, terminate the offer, and make final interpretations without prior notice.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 僅適用於單筆消費滿港幣1,200元或以上之訂單</li> <li>• 部分商品可能不參與折扣，詳情請參閱官方標示</li> <li>• 10%折扣將於結帳時自動扣除，不可與其他優惠同時使用。</li> <li>• 本公司保留修改、終止優惠及最終解釋之權利，恕不另行通知</li> </ul>
Alexandre Zouari					
<b>ALEXANDRE ZOUARI</b>	LG1-04	Receive 1 free French handmade hair clip (valued HK\$270) upon HK\$1,980 net purchase of fixed price items	凡選購正價髮飾折後滿港幣1,980元，即可獲贈法國手工制小髮夾乙件 (價值港幣270元)	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Gifts are available while stock last.</li> <li>• SCB Credit Card needs to be shown before making a payment.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 送品數量有限，送完即止。</li> <li>• 付款前需出示SCB銀行信用卡</li> </ul>
BEYORG   Beyond Organic 有機無限					
<b>BEYORG®</b> 有機無限	UG-17	1. Enjoy 30% discount on first trial A.O.R facial treatment 2. Receive complimentary Organic Skincare Travel Set (2 pieces) upon spending of HK\$980 on regular-priced items	1. 首次體驗A.O.R面部護理療程7折優惠 2. 購買正價產品滿HK\$980，即可免費獲贈有機護膚體驗裝套一份 (共2件)	<ul style="list-style-type: none"> <li>• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions</li> <li>• SCB Credit Card needs to be shown before making a payment.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用</li> <li>• 付款前需出示渣打銀行信用卡</li> </ul>
Bookazine					
<b>BOOK a ZINE</b>	UG-46	10% off all regular price merchandise	所有正價商品九折	<ul style="list-style-type: none"> <li>• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions</li> <li>• SCB Credit Card needs to be shown before making a payment.</li> <li>• This discount is not available on fixed price items</li> <li>• Only valid from 20 January – 28 February 2026.</li> <li>• For SCB Bank Credit Card Holders only</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 該優惠不能與任何其他現有優惠或促銷活動同時使用</li> <li>• 必須在付款前出示渣打信用卡</li> <li>• 該折扣不適用於固定價格商品</li> <li>• 該促銷活動僅在 2026 年 1 月 20 日 至 2 月 28 日 期間有效</li> <li>• 該優惠僅適用於渣打銀行信用卡持卡人</li> </ul>
CANVAS					
<b>CANVAS</b> <i>Beautiful Stories</i>	G-03	1. Present SCB card and complete simple registration to receive two complimentary trial-size bottles of a designated skincare product 3ml. (valued up to HK\$190/2pcs) 2. Spend with SCB card to receive a complimentary travel size bottle of a designated skincare product 10ml upon net purchase of HK\$800 or above on regular-priced items. (valued up to HK\$180)	1. 出示渣打信用卡並完成簡單登記，可免費獲贈指定產品試用裝3ml兩支。（價值高達港幣190元 / 2支） 2. 以渣打信用卡購買正價產品淨額滿HK\$800，可免費獲贈指定護膚產品旅行裝10ml一支。（價值高達港幣180元）	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Each customer can enjoy the offer once only.</li> <li>• This offer is available while stocks last, first-come, first-served.</li> <li>• This offer will be distributed randomly, with no selection available.</li> <li>• This offer cannot be exchanged for cash or other discounts.</li> <li>• CANVAS Beauty International Ltd. reserves the right to amend the above terms without prior notice.</li> <li>• In case of any disputes, CANVAS Beauty International Ltd. reserves the right of all final decisions in case of any dispute.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 每人限享優惠一次。</li> <li>• 贈品數量有限，先到先得，送完即止。</li> <li>• 贈送之產品為隨機送出，不設自選。</li> <li>• 優惠不可兌換現金，不設找續。</li> <li>• CANVAS Beauty International Ltd.有權更改上述條款而毋須事先通知。</li> <li>• 如有任何爭議，CANVAS Beauty International Limited 保留最終決定權。</li> </ul>
Chow Tai Fook 周大福					
<b>CHOW TAI FOOK</b>	LG-55	Enjoy 50% off on Craftsmanship & Design fee of Pure Gold products	凡購買足金額產品，手工設計費可享5折優惠	<ul style="list-style-type: none"> <li>• This offer is applicable to FESTIVAL WALK, KOWLOON TONG BRANCH</li> <li>• This offer is valid from 20 Jan to 28 Feb 2026</li> <li>• This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offer, Gold Club/Jewellery Club redemptions and CTF Points).</li> <li>• This offer cannot be used in connection with the purchase of corporate gifts orders and other customer orders.</li> <li>• This offer is not applicable to the purchase of pure gold nuggets.</li> <li>• Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of these terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 此優惠適用於九龍又一城店</li> <li>• 此優惠有效期由2026年1月20日至2月28日</li> <li>• 此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會及周大福積分)</li> <li>• 此優惠不適用於企業禮品訂定及其他客訂貨品</li> <li>• 此優惠不適用於購買金粒</li> <li>• 周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，無須另行通知。如有任何爭議，周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權</li> </ul>
Cié de Peau Beauté					
<b>clé de peau</b> <i>BEAUTÉ</i>	G-38	Enjoy Limited LE SÉRUM set (worth: HK\$2,990) at a special price of HK\$2,080.	以限定價港幣2,080元尊享駿耀煥活精華套裝 (價值: 港幣2,990元)。	<p>The shopping privilege is exclusive to Standard Chartered Hong Kong (SCB) credit cardholders and not transferable. Each customer can enjoy the offer once only. Privilege is limited, while stock lasts. Shopping privilege cannot be used in conjunction with other value sets or promotion. Images are for reference only. In case of disputes, Clé de Peau Beauté reserves the right of final decision.</p>	<p>禮遇只適用於渣打銀行(香港)信用卡持卡人，不可轉讓，每位只可享禮遇乙次，數量有限，售完即止。優惠不可同時使用。圖片僅供參考，以實物為準。如有任何爭議，Clé de Peau Beauté保留最終決定權。</p>
Club Monaco					
<b>CLUB MONACO</b>	LG-07	Enjoy 10% off upon spending HK\$4,000 on regular priced items in a single transaction.	單筆交易購買正價貨品滿港幣4,000元可享9折購物優惠。	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Customer must register as ICARD member to enjoy the offer</li> <li>• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.</li> <li>• This offer is only applicable to Club Monaco Festival Walk store.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 顧客必須登記成為ICARD會員方可享優惠。</li> <li>• 此優惠不能與任何其他購物優惠活動同時使用。</li> <li>• 此優惠只適用於Club Monaco又一城店。</li> </ul>
Columbia					
<b>Columbia</b>	L-240	Enjoy 5% off on regular-priced items	購買正價貨品95折優惠	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Cannot be used in conjunction with other discount offers.</li> <li>• In case of any disputes, Swire Resources reserves the right of final decision.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 不可與其他折扣優惠同時使用。</li> <li>• 如有任何爭議，太古資源公司保留最終決定權。</li> </ul>

Crocs	 crocs™	L2-36	HK\$50 off upon net purchase HK\$500 or above	購物滿港幣500元即減港幣50元	Promotion cannot work in conjunctions with other promotions	此優惠不可與其他優惠同時使用
Cuppananno (Eslite Spectrum) Cuppananno (誠品生活)	 °Cuppananno	LG2-02B	1. FREE AI pulse diagnosis experience to get professional health insights and personalized wellness recommendations - all in just 1 minute 2. 12% off discount on regular price items	1. 免費體驗 AI 智能中醫把脈設備 · 1分鐘精準分析你身體所需! 2. 正價貨品八八折	• This offer is not valid in conjunction with any other offer and/or promotion. • Customers must present a valid SCB Credit Card to redeem the FREE AI Pulse Diagnosis Analysis and prior to making payment.	• 本優惠不可與任何其他優惠及 / 或推廣活動同時使用。 • 顧客須出示有效的 SCB 信用卡以換領免費 AI 脈診分析 · 並須於付款前出示 ·
Diptyque	 DIPTYQUE PARIS	G-20	Receive 2 additional fragrances 5ml upon purchase of HK\$1,600.	凡購物滿港幣1,600元 · 即可額外獲贈2支5毫升香水 ·	• Gifts are available on a first-come, first-served basis, while stocks last. • Customer must present SCB Credit Card before payment to enjoy the offer.	• 櫻品數量有限 · 送完即止 · • 顧客必須在付款前出示渣打銀行信用卡方可享用此優惠 ·
Dr. Kong	 DR·KONG	L2-31	Enjoy HK\$50 off upon net purchase of HK\$600 or above. (*based on a single receipt)	購物滿港幣600元或以上(折實價) · 即減港幣50元 · (*以單一發票計算)	This offer does not apply to black & white school leather shoes, black & white school sports shoes, Stabli's orthotic shoes, orthotic sandals and orthotic insoles.	優惠產品不包括：學生黑白皮鞋、學生黑白波鞋、愛矯健矯正鞋、矯正拖鞋及矯正鞋墊 ·
fresh	 fresh	UG-42	Enjoy a Tote Bag (valued at HK\$80) upon purchase of regular-priced products over HK\$500.	購買正價產品滿港幣500元，享fresh精美購物袋乙個(價值港幣80元) ·	Once per each transaction, while stocks last. Cannot be used in conjunction with other offers.	每單交易限享乙件 · 數量有限 · 送完即止 · 優惠不可與其他優惠同時使用 ·
Future Classics   kapok.	 Future Classics   kapok	LG1-64	HK\$300 discount upon spending of HK\$2,500 on regular-priced items.	購買正價貨品滿港幣2,500元 即減港幣300元 ·	This offer is not applicable to fixed-price items and consignment brand products and cannot be used in conjunction with any promotions or discounts.	此優惠不適用於購買公價貨品及寄售品牌商品 · 並不能與任何促銷或折扣同時使用 ·
G2000 緋標二千	 G2000	L1-40	10% discount on regular-priced items	正價貨品可享9折優惠	• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions • SCB Credit Card needs to be shown before making a payment	• 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用 • 付款前需出示渣打銀行信用卡
Go Wild	 GO WILD	L1-08	Enjoy 5% off on selected brands regular-priced items	購買指定品牌正價貨品95折優惠	• Cannot be used in conjunction with other discount offers. • In case of any disputes, Swire Resources reserves the right of final decision.	• 不可與其他折扣優惠同時使用 · • 如有任何爭議 · 太古資源公司保留最終決定權 ·
Harvest Moon (eslite spectrum 誠品生活)	 HARVEST MOON	LG2-02B	Enjoy a 20% discount on purchases of Japanese sake or other goods over HK\$500 or more.	購買日本清酒或其他商品滿港幣500元以上 · 即可享20%折扣 ·	• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. • SCB Credit Card needs to be shown before making a payment.	• 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用 · • 付款前需出示渣打銀行信用卡 ·
Her own words	 Her own words	L1-39	Regular-priced items 5% off	正價貨品享有95折優惠	• Offer is subject to regular-priced items only. • Offer is not applicable to any fixed-priced items and discounted items. • Offer cannot be used in conjunction with other promotions. Her own words reserves the right to amend these terms and conditions without notice.	• 只適用於正價產品 · • 不適用於任何公價產品及減價產品 · • 不可與其他優惠同時使用 · • Her own words 保留隨時更改條款及細則之權利 · 並毋須作另行通知 · 如有任何爭議 · Her own words 保留最終決定權 ·

Hobbs	<b>HOBBS</b> LONDON	LG1-37	1. 10% off on regular-priced items 2. Upon purchase HK\$4,000 (after discount), become Hobbs VIP	1. 正價貨品9折優惠 2. 折後滿港幣4,000元, 可成為Hobbs VIP	Cannot be used in conjunction with other promotions, discounts, or offers	不可與其他優惠同時使用
Hooman		L1-Kiosk 2	10% off upon any purchasing	任何購物可享九折優惠	Nil	Nil
INITIAL	<b>INITIAL</b>	LG1-27	10% off on regular-priced items	正價貨品9折	Selected items with T&C apply	指定貨品受條款及細則約束
Jurlique		UG-12	Any purchase & become Jurlique VIP member to receive iconic Rosewater Balancing Mist 15ml.	購買任何產品及成為Jurlique會員，可額外獲贈玫瑰保濕花卉水15ml。	<ul style="list-style-type: none"> <li>The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions.</li> <li>SCB Credit Card needs to be shown before making a payment.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用。</li> <li>付款前需出示渣打銀行信用卡。</li> </ul>
le coq sportif		L2-37	Enjoy HK\$100 discount upon every HK\$1,000 purchased (Max. deduct HK\$500)	每購買滿港幣1,000元減港幣100元，最多可減港幣500元。	Max. deduct HK\$500	最多可減港幣500元
LUKFOOK JEWELLERY 六福珠寶		LG2-45	Up to 35% off upon purchase selected gold/gemset items	購買指定黃金或鑲嵌產品低至6.5折	This offer is only valid for purchase of selected items.	此優惠只限購買指定款式。
ONS.	<b>ONS</b>	LG1-18	HK\$300 discount upon spending of HK\$2,500 on regular-priced items.	購買正價貨品滿港幣2,500元即減港幣300元。	This offer is not applicable to fixed-price items and consignment brand products and cannot be used in conjunction with any promotions or discounts.	此優惠不適用於購買公價貨品及寄售品牌商品，並不能與任何促銷或折扣同時使用。
Pepper Lunch Express		L2-21	Enjoy 5% off discount on the Premium Seasonal Steak	惠顧至尊牛扒可享5%折扣優惠	<ul style="list-style-type: none"> <li>The offer is only applicable to the Cashier.</li> <li>SCB Credit Card needs to be shown before making a payment.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>優惠只適用於收銀處點餐。</li> <li>付款前需出示渣打銀行信用卡。</li> </ul>
Phase Eight		LG1-54	1. 10% off on regular-priced items upon HK\$4,000 single purchase 2. Upon purchase HK\$4,000 (after discount), become Phase Eight VIP	1. 正價貨品9折優惠 2. 折後滿港幣4,000元, 可成為Phase Eight VIP	Cannot be used in conjunction with other promotions, discounts, or offers	不可與其他優惠同時使用
SABON		UG-29	Receive a SABON Face Exfoliating Trial Kit upon purchase of HK\$1,000 or above.	購物滿港幣1,000元可獲贈SABON面部潔淨體驗套裝乙份。	SCB Credit Card needs to be shown before making a payment. SABON HK reserves the right of final decision in case of any dispute.	付款前需出示渣打銀行信用卡，如有任何爭議，SABON HK保留最終決定權。

Sam Edelman		LG2-KIOSK H1	15% off on all regular-priced items	正價貨品85折	This offer cannot be used in conjunctions with other promotional offers	此優惠不可與其他店舖優惠同時使用
Simmons® 蘭夢思®		L2-53	Extra HK\$100 off for purchase mattress	購買床褥可享額外減港幣100元	Nill	Nill
Sulwhasoo 雪花秀		G-36B	Enjoy a HK\$100 off upon purchase of HK\$1,000 on regular-priced products or value sets.	購買產品滿港幣1,000元 即減港幣100元 -	Each customer can enjoy the offer once only. Cannot be used in conjunction with other promotions.	每人限享乙次・不可與其他推廣或折扣優惠同時使用・
Terrace in seaside		LG2-26	20% off on à la carte menu items	正價餐牌可享8折優惠	Valid Monday to Friday (excluding public holidays), cannot be used in conjunction with other offers, 10% service charge is calculated based on the original price	只限星期一至星期五(公眾假期除外) / 不可與其他優惠同時使用 / 加一服務費按照原價計算
The Dog's Garden		G-31	Can get a free toy (random) upon single purchasing of HK\$500 or more	單一購物滿港幣500元或以上・均可獲贈玩具一件 ( 賽機)	In the event of any disputes, The Dog's Garden shall reserve the right of final decision.	如有任何爭議・The Dog's Garden保留最終決定權終止此優惠而不作任何通知・
The Glacier		LG1-20	Enjoy Buy 1 Get 1 Free Ticket upon purchase regular-priced skating ticket at Festival Walk The Glacier	購買又一城歡天雪地正價入場券・可享買一送一優惠	<ul style="list-style-type: none"> <li>The Buy 1 Get 1 Free Ticket Privilege is only applicable for the purchase of regular-priced skating tickets.</li> <li>The Buy 1 Get 1 Free Ticket Privilege cannot be redeemed for cash or used in conjunction with other offers.</li> <li>The Buy 1 Get 1 Free Ticket Privilege is available on a first-come-first-served basis, while stocks last.</li> <li>Please read and comply with the accident disclaimer and skating safety rules and regulations before entry.</li> <li>Festival Walk Glacier reserves the right to amend any terms and conditions at any time without prior notice.</li> <li>Festival Walk Glacier reserves the right of final decision in case of any dispute.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>買一送一優惠只適用於購買正價入場券・</li> <li>買一送一優惠不可兌換現金或與其他優惠同時使用・</li> <li>買一送一優惠數量有限・先到先得・換完即止・</li> <li>進場前請細閱並遵守溜冰場的意外免責條款及溜冰安全須知・</li> <li>又一城歡天雪地有權可隨時更改任何條款而無須另行通知・</li> <li>又一城歡天雪地將保留任何異議之最終決定權・</li> </ul>
Wine Shop Enoteca		LG1-20	10% off discount on standard price items	正價貨品九折	Except for fixed-price items	公價貨品除外

#### Terms and Conditions 條款及細則:

- Offers are valid from 20 January to 28 February 2026.
- Each member is entitled to redeem each reward for 1 time at maximum.
- All Rewards are not for sale. All redeemed Rewards are not cancellable, transferrable, refundable, exchangeable for cash, and cannot be resold under any circumstances.
- The colour and style of Rewards are allocated on a random basis, and selection of colour and style is not allowed.
- Offers are applicable exclusively to the Festival Walk shop.
- Offers cannot be redeemed for cash. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.
- Gifts are available in limited quantities and will be distributed on a first-come, first-served basis, while stocks last.
- Reward items are subject to such quality assurance Terms and Conditions as provided by the suppliers/ Festival Walk accepts no responsibility and no liability for any matters relating to the conditions and quality of the Reward items provided by the respective suppliers/tenants. All queries or disputes in relation to the redeemed Reward items shall be referred to the respective suppliers/tenants directly, and Festival Walk bears no responsibility for resolving such queries or disputes.
- Offers and Terms are subject to change or cancel without prior notice.
- In case of any disputes, the decision of Festival Walk (2011) Limited and its tenants shall be final.

• 優惠有效期由2026年1月20日至2月28日・  
• 每位會員最多只限換領每個優惠乙次・  
• 所有獎賞乃非賣品・在任何情況下・會員所領取之獎賞將不得取消、轉讓、退回、兌換現金或轉售・  
• 禮品的顏色和款式將隨機分配・會員不允選擇顏色或款式・  
• 優惠只適用於又一城・  
• 優惠不能兌換現金・優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用・  
• 禮品數量有限・先到先得・送完即止・  
• 所有禮品的款式及質素以供應商/商戶最終所提供的貨品為準・又一城對供應商/商戶所提供的禮品款式及質素・將不承擔任何法律責任・任何與禮品質素有關的查詢或爭議均會直接提交予供應商/商戶跟進・又一城對任何此類查詢或爭議概不負責・  
• 優惠或任何條款如有更改/取消・恕不另行通知・  
• 如有任何爭議・又一城 (2011) 有限公司及又一城商戶保留一切之最終決定權・